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HEDRET FOR HOBBYEN: STEINAR SNEIS HAR HATT HESTER SOM HOBBY HELE LIVET. NÅ ER HAN 

HEDRET FOR INNSATSEN. FOTO: TORE KUBBERØD 

Steinar Sneis er født og oppvokst med hester. Nå er han hedret for engasjementet. 

Tore Kubberød 

– Det falt seg naturlig siden jeg er født og oppvokst på en gård hvor det var hester. Interessen har 

vært der hele tiden, og en periode var det både jobb og hobby, sier Steinar Sneis. 

Medeier i hest 

77-åringen fra Drøbak er nå hedret for innsatsen i Follo Travlag hvor han har hatt styreverv i 25-30 år. 

I tillegg til å bli utnevnt til æresmedlem så 

ble han også gjenvalgt som kasserer da laget hadde sin generalforsamling for noen dager siden. 

– Det var hyggelig å få heder. Dette er min store interesse og hobby, og jeg kommer nok til å være 

engasjert så lenge jeg orker. 

I tillegg til styreverv er også Steinar Sneis medeier i hesten Finseth Vind sammen med en annen 

Drøbakmann, Morten Aamodt og to andre andelseiere. En fire-åring som fikk en lovende start og 

som til vanlig er oppstallet hjemme hos Aamodt på gården Finseth. 

– Finseth Vind startet med andreplass og et par andre premier før det ble to galopper i den siste 

starten på Jarlsberg. Nå har vi flyttet hesten til travtrener Knut Arne Ødegård som skal forsøke å 

finne ut av problemene. Vi er optimister, for han er spesialist på problemhester. Så fort han har 

funnet ut av det regner jeg med at det blir nye løp på Finseth Vind. 
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Hadde egen stall 

Det er først de siste 25-30 årene Steinar Sneis har holdt på med traverhester. 

– Fram til 1994 var det ridehester og galopphester jeg drev med. Jeg bygde opp en stall i det gamle 

grisehuset på Arnesjø gård hvor jeg vokste opp. Her hadde jeg plass til syv-åtte hester. Jeg kjøpte min 

første hest i 1973, og hadde etter hvert flere hester på stallen. Jeg hadde blant annet hester som 

gjorde det bra på Øvrevoll galoppbane. 

Daglig i stallen 

Sakte men sikkert avviklet Steinar Sneis denne virksomheten, men ved en tilfeldighet havnet han i 

travmiljøet. 

– Det startet med at jeg møtte traventusiast Oddvar Dahl på en skogstur. Han oppfordret med til å bli 

med i travlaget, og ganske raskt kom jeg med i styret i travlaget. 

Steinar Sneis har aldri vært noen storspiller selv. 

– Jeg spiller på hest ganske sjelden. Det er dyrene og trening jeg er mest opptatt av. Derfor er jeg 

nesten daglig oppom gården til Morgen Aamodt for å se til dyrene. Jeg har også trent Finseth Vind 

mye selv på treningsbanen som er anlagt på gården. 

Fra bank til hest 

Det var bankmann Steinar Sneis egentlig var. I 26 år var han ansatt i Frogn Sparebank. 

– Men da banken ble sammenslått og den lille lokalbanken forsvant så endret oppgavene seg. Det var 

ikke det jeg hadde lyst til å holde på med. Da det dukket opp en annen mulighet så grep jeg den, sier 

han. 

Jobben som dukket opp var på Søndre Aas gård- og miljøsenter på Holmlia. 

– En gård med hester og massevis av andre dyr og en virksomhet som retter seg mot barn og unge. 

Gården er en grønn oase i Oslo som gir gode opplevelser for store og små. Der trivdes jeg veldig godt. 

Forgubbing 

Follo Travlag har rundt 60 medlemmer. 

– Medlemstallet går ned og det er en forgubbing. Mange unge driver med hest og er interesserte, 

men det er ikke så lett å få dem inn i laget. Men vi forsøker å skape interesse gjennom blant annet 

gatetravet vi har hatt årlig i Ski sentrum, forklarer Steinar Sneis. 

 


